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ZAPISNIK 

S 7. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 26. listopada 2023. (četvrtak) održana je 7. sjednica VMO Kozala, s početkom u 17,00 
sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Nasrin Štrljić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Sjednici nije bio prisutan: 
- Krešimir Modrić, član VMO 
 
Usvajanje zapisnika s 6. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rebalans programa VMO Kozala „Advent i Doček djeda Božićnjaka“ 
2. Usvajanje Izvješća o izvršenom programu VMO Kozala „Za našu Kozalu“ 
3. Informacija o radovima u Baštijanovoj ulici 
4. Prometna problematika u MO Kozala 
5. Razno 

 
Sjednica je započela u 17,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Kristian Starčić predstavio je Vijeću prijedlog rebalansa troškova po 
programu Advent i Doček djeda Božićnjaka i to u iznosu od 398,17 eura tj. 3.000,00 kn koje 
su se odnosile na donacije. S obzirom da Vijeće neće uspjeti realizirati predviđene donacije, 
od istih za ovaj program odustaje. 
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 



2 

 

AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić podsjetio je Vijeće na uspješno izvršen program „Za našu 
Kozalu“. Zadovoljan je odazivom građana, količinom sakupljenog otpada i odazivom te 
angažmanom volontera. Osvrnuo se i na dječju eko-radionicu koja je okupila lijepi broj (oko 
20) djece različitih uzrasta te se uspješno održala u Parku Zvonimira Škerla u vremenu od 9.00 
do 12.00 sati. Prije samog odlaska u skupljanje otpada, članovi VMO Kozala, zasadili su stablo 
na poziciji pored Cvjetarne Silvija, u Baštijanovoj ulici te postavili eko ploče na razne pozicije 
u MO Kozala sa edukativnim porukama svim vlasnicima pasa kako bi osvijestili vlasnike da 
redovito sakupljaju izmet za svojim ljubimcima. Nakon što su svi volonteri obišli dogovorene 
ulice i pozicije, skupili sav otpad na Volčićevom trgu i smjestili ga u baju koja se tu nalazila, svi 
zajedno su se okrijepili u prostorijama MO Kozala uz grah, kobasice i dobro društvo. 
Predsjednik još jednom pohvaljuje prisutne vijećnike te volontere na angažmanu i dobro 
odrađenoj eko-akciji.  

 
Zaključak: Informacija je jednoglasno usvojena i prihvaćena. 
 

AD3 
Predsjednik VMO Kozala je obavijestio Vijeće o radovima na povećanju sigurnosti prometa u 
Baštijanovoj ulici koji su trebali početi 16. listopada, no radi kiše, lošeg vremena, ali i blizine 
blagdana Svi Sveti te prometnih gužvi koje će uslijediti oko i u blizini groblja Kozala, isti su 
odgođeni nakon blagdana. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno usvojena i prihvaćena. 
 

AD4 
Predsjednik VMO Kozala osvrnuo se na prometnu problematiku na području MO Kozala. 
Predlaže da se ponovno proslijedi mail za odvoz otpadnih odbačenih starih motora koji se 
ostavljaju na pojedinim lokacijama. Iako ih je manje od posljednjeg kontaktiranja nadležnih 
službi, opet se pojavljuju na pojedinim lokacijama. 
Vijećnik Jakovac osvrnuo se na problem u Baštijanovoj ulici, kod Pizzerie Express. Naime, 
stanari tamošnjih kuća i zgrada žale se na buku, pogotovo u večernjim satima. Potrebno je 
obavijestiti komunalne i prometne redare, jer osim buke, dolazi do problema i u prometu jer se 
cijela desna prometna traka zauzima od strane neodgovornih vozača koji parkiraju vozila i 
odlaze u dućan, voćarnu, kladionicu ili čekaju dostavu (dostavljači) za Pizza Express. 
Predlaže pisanje dopisa prema nadležnim službama kako bi se riješio navedeni problem.  
Vijećnik Jakovac također upozorava na prijave građana po pitanju raspačavanja droge na 
području oko OŠ Kozala u popodnevnim i večernjim satima. Naime, nepoznate osobe 
okupljaju se u tim terminima kako bi prodavali opojna sredstva i drogu. Građani su zabrinuti i 
traže pojačanu ophodnju policije. Predlaže kontaktirati MUP te zatražiti pojačani nadzor 
prostora oko OŠ Kozala u popodnevnim i večernjim satima.  
 
Zaključak: Informacije i prijedlozi su jednoglasno usvojeni i prihvaćeni. 
 

AD4/1 
Vijećnica Nasrin Štrljić osvrnula se na peticiju za izgradnju garaže u prostoru MO Kozala. 
Predlaže da naslov iste sadrži tekst: „Svojim potpisom podržavate izgradnju javne garaže i 
parkirališta na području MO Kozala“. S obzirom da je prostor javne garaže i predviđen 
Detaljnim planom uređenja zone ulaza u groblje Kozala, kod zgrade HT-a, vijećnik Jakovac 
predlaže da ispod naslova stoji i naznaka „predviđeno Detaljnim uređenjem zone ulaza u 
groblje Kozala“. No, raspravom su vijećnici utvrdili kako ustvari nije potrebno da isto piše jer bi 
građani dobili krivi zaključak da se garaža zaista i misli tamo graditi, što u stvari VMO Kozala 
nije imalo za cilj: Važno je da ideja o garaži na ovom području postoji i potrebno je da se prikupi 
dovoljan broj potpisa kako bi se peticija poslala nadležnima, a na njima je da odrede krajnju 
lokaciju buduće garaže. Podaci u peticiji trebaju još sadržavati: ime i prezime, adresu, telefon 
ili e-mail potpisnika te vlastoručni potpis. Na kraju tablice potrebno je navesti „Potpisivanjem 
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ove peticije pristajem da MO Kozala prikupljene podatke obrađuje i preda javnopravnom tijelu 
nadležnome za postupanje sa peticijom” 
 
Zaključak: informacija je jednoglasno usvojena i prihvaćena. 
 

AD4/2 
Predsjednik VMO Kozala dao je prijedlog da se krajem godine MO Kozala prijavi za 
sudjelovanje u nacionalnoj kampanji „Zasadi drvo ne budi panj“ kako bi doprinijeli daljnjem 
obogaćivanju MO Kozala stablima i zelenilom.  
 
Zaključak: informacija je jednoglasno prihvaćena i primljena na znanje. 
 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 18,00 
sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


